
Romania 
Judetul Vaslui 
Ora~ul Negre~ti 
Consiliul local 
Nr. 13329/11.02.2020 

Proces verbal 
privind desf'ru;;urarea lucrarilor ~edintei extraordinare a Consiliului local Negre~ti , 

lncheiat astazi 10 februarie 2020, orele 14,00- In sala de ~edinte 
a Primariei ora~ului Negre~ti 

Doamna Faur Felicia - secretarul general al UAT Negre~ti , deschide lucrarile ~edintei 

aratand: 
Doamnelor ~i domnilor consilieri, 

A vand In vedere ca din 17 consilieri locali in functie, sunt prezenti 14, ~edinta se declara 
legal constituita. 

Sunt prezenti la ~edinta urmatorii consilieri locali: 

Calciu Monica 
Farama Victor 
Ionescu Cristian - Petrica 
Lupu Narcis 
Marian Vasile 
Morosanu Radu 
Munteanu Mihaita 
Popa C-tin Cristine! 
Popa Liviu - Mircea 
Romanescu loan 
Rotariu Bogdan 
Rusu Petru - Cristine! 
Savuta Constantin 
Ursac Constantin 

Lipsesc domnii consilieri Apetrachioaei Adrian, Baciu Petrone! - Marius ~i Mihai Paraschiv -
Yasilica. 

Participa la ~edinta domnul primar Voicu Vasile. 

Lucrarile ~edintei fiind deschise, doamna secretar general, supune spre aprobare Consiliului 
local procesul verbal de la ~edinta anterioara, respectiv 31ianuarie2020. 

intreaba daca sunt amendamente la procesul verbal? 
lntrucat nu sunt amendamente la procesul verbal, se supune la vot. 
Cine este "pentru"? 
- 14 voturi ,,pentru". 

Domnul Moro~anu Radu - pre~edinte de ~edinta ales In baza O.U.G. nr. 57/2019, privind 
Codul administrativ, preia lucrarile ~edintei, da citire proiectului ordinei de zi ~i 11 supune spre 
aprobare, astfel: 
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Proiect de hotarare, privind aprobarea utilizarii sumei de 934.094,00 lei din excedentul 
bugetului local la data de 31.12.2019. 

Initiator: primarul ora~ului Negre~ti 
Cine este pentru? 
- 14 voturi ,,pentru". 

Pre~edintele de ~edinta supune la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare 
pentru modificarea ~i completarea H.C.L. nr. 47/21 iunie 2019 privind darea in folosinta 
gratuita a punctelor de colectare a de~eurilor, de pe raza ora~ului Negre~ti, catre operatorul 
SC DOMIGHIAN'S PARK S.R.L. 

Initiator: primarul ora~ului Negre~ti 
Cine este pentru? 
- 14 voturi ,,pentru". 

Intra in sala domnul consilier Bacio Petronel - Marius. 

Se trece la discutarea proiectului de hotarare, privind aprobarea utilizarii sumei de 934.094,00 
lei din excedentul bugetului local la data de 31.12.2019. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisiajuridica 
Comisia de invatamant 

Discutii: 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Pre~edintele de ~edinta - proiectul de hotarare a fost discutat pe larg in comisiile de 
specialitate. Se aduce un amendament la obiectivul Lucrari de regularizare a cursurilor de apa a 
viiturilor Raului Barlad din capitolul 70.02. Locuinte, servicii ~i dezvoltare publica, suma de 11.900 
lei, in loc de 10.000 lei (reprezinta TVA-ul). 

Da cuvantul domnului consilier Farama Victor, care propune ca din suma ramasa din 
excedent sa se aloce sume pentru refacerea parcului din strada 1 Decembrie ~i pentru caminul de la 
Cazane~ti. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - referitor la Clubul sportiv: propun sa se aloce suma de 
40.000 lei din excedent pentru 1ncheierea sezonului la fotbal ~i pentru handbal. Daca nu se primesc 
sumele la timpul potrivit, se inchide activitatea clubului. 

Domnul primar Voicu Vasile - nu putem aloca sume din excedent pentru cheltuieli de 
functionare. Vom discuta acest aspect la aprobarea bugetului local. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - este tarziu. Numai pentru deplasarea la Boto~ani pe 24 
febr., trebuie alocata suma de 5000 lei. 

Domnul primar Voicu Vasile - bugetul este cu 2 mild. lei mai mic, decat an~l trecut. Avem 
bugetul pe anul acesta in dezbatere publica. Dumneavoastra, consiliul local, impfiltiti sumele cum 
credeti de cuviinta. 

Domnul consilier Savuta Constantin - prin hotarare de consiliu local in anul 20 19 am aprobat 
sume pentru piata agroalimentara. In ianuarie s-au actualizat indicatori tehnico-economici la piata. in 
ideea ca se va trece la licitatie din nou, sa ramana sume din excedent ~i pentru piata. Cum bugetul 
este de austeritate, sa se aiba in vedere acest aspect. 

Domnul Nastasa Daniel - suma necesara pentru definitivarea obiectivului piata 
agroalimentara (fara dotari), este de 2.168.950 lei. 
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Doamna Gugeanu Lenuta - suma ramasa de aproximativ 2.200 mii lei excedent, se va 
repartiza pentru piata agroalimentara. Se va mai recupera ~i suma de la plata buldoexcavatorului. 

Domnul consilier Popa Constantin Cristine} - ~i pe mine ma nemultume~te bugetul pentru 
anul 2020. Sustin ca trebuie sa avem 'in vedere alocarea sumelor pentru Clubul sportiv. 

Intreb pe doamna Gugeanu Lenuta: cat apreciati bugetul 'in procente, fata de anul trecut? 

Doamna Gugeanu Lenuta - la sumele defalcate din TV A pentru echilibrarea bugetelor locale, 
suma comunicata este in procent de 48% fata de cifra comunicata in anul precedent. 

Domnul primar Voicu Vasile - legea spune ca trebuie sa asigura intai salarizarea ~i celelalte 
cheltuieli de functionare. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - ce se reabiliteaza pe malul Barladului? 
S-a primit avizul de la Consiliul de administratia al liceului pentru terenul unde se va construi 

baza sportiva? 
Domnul Rotariu Nelu - arhitect ~ef- am primit avizul de liceu ~i inspectoratul ~colar Vaslui. 
Domnul consilier Ionescu Cristian - Petrica: cred ca sunt ni~te bani care se cheltuie degeaba. 

Propun sa lasati terenul ~colii. E mult mai valoros pentru ~coala. 

Domnul consilier Savuta Constantin - este vorba despre poligonul pentru conducere auto ~i 
conducere tractor. 

Domnul consilier Popa Constantin Cristine} - am auzit ca baza sportiva se termina in 3 luni. 
CNI-ul finanteaza mai multe baza sportive din tara. 

Domnul consilier Popa Liviu Mircea - consider ca este o discutie care nu i~i are rostul. 
Niciodata nu s-a pus probleme sa se construiasca 'in 3 luni. Pentru CNI totul este de durata. 
Domnul consilier Baciu Petrone! Marius - aflam acum ca terenul pentru poligon dispare. 

Daca domnul Popa Liviu spune ca nu crede ca se va face baza sportiva, se merita sa discutam sau sa 
alocam ~bani pentru ~? 

In ~edinta din decembrie 2019 nu s-a spus ca nu va fi afectat terenul pentru poligon. Acum 
vad ca acesta dispare. 

Domnul Rotariu Nelu - arhitect sef: noi am delimitat terenul la liceu . . 
Doamna consilier Calciu Monica - se ia o parte din teren. Dispare terenul pentru conducere 

tractor ~i ramane terenul pentru conducere auto. 

Doamna Faur Felicia - secretar general: s-au dat avizele de la Consiliul de Administratie 
liceu ~i Inspectoratul ~colar Vaslui. Acum trebuie initiat proiectul de hotarare care va fi inaintat 
Ministerului lnvatamantului pentru a primit avizul conform. 

Domnul consilier Rusu Petru Cristinel - nu inteleg de ce sumele din excedent se discuta 
inainte de a discuta bugetul local? Care sunt urgentele? 

Domnul primar Voicu Vasile - au aparut ni~te urgente, de aceea nu am a~teptat pana la 
~edinta bugetului local. 

Domnul consilier Baciu Petrone! Marius: sa supunem la vot proiectul de hotarare pe capitole 
~i pe obiective. 

Pre~edintele de ~edinta supune la vot proiectul de hotarare, astfel: 
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Art.1 - Se aproba utilizarea sumei de 935.994,00 lei din excedentul bugetului local lnregistrat la 
data de 31.12.2019, astfel : 

Cap. 51.02. "Autoritati publice" - 85.000 lei, In urmatoarea structura: 

Denumire obiectiv 

Imprimata laser A3 
Software urbanism 
Sistem informatic complet (hardware) urbanism 
Sistem server contabilitate 
Sistem server ITX 
NAS - network attached storage 
Licenta windows server 
Total: 

Cap. 65.02. "lnvatamant" - 21.420 lei, In urmatoarea structura: 

Denumire obiectiv 

Racord gaz, retehnologizare centrala termica ~i reabilitare tehnica "Gradinita cu 
Program Normal nr. 1 Prichindel, orasul Negresti, judetul Vaslui". 
Total: 

Cap. 67.02 "Cultura, recreere ~i religie" - 6.000 lei, in urmatoarea structura: 

Denumire obiectiv 

Realizare sistem de ventilatie ~i reparatii interioare la Biblioteca 
Oraseneasca "Constantin Macarovici", orasul Negresti, judetul Vaslui. 

Total: 

Cap. 84.02. "Transporturi" - 1.666 lei, in urmatoarea structura: 

Denumire obiectiv 

Modernizare drumuri de interes local in orasul Neirresti, iudetul Vaslui 
Total: 

Pre~edintele de ~edinta supune la vot: 
Cine este "pentru"? 
- 15 voturi ,,pentru" 

Valoare 
-lei -

3.000 
60.000 

5.000 
5.000 
5.000 
3.000 
4.000 

85.000 

Valoare 
-lei -

21.420 

21.420 

Valoare 
-lei -

6.000 

6.000 

Valoare 
-lei -
1.666 
1.666 

Pre~edintele de ~edinta supune la vot, Cap.70.02. "Locuinfe, servicii ~i dezvoltare publica" -
821.908 lei, pe obiective: 

Piata agroalimentara, ora~ul Negre~ti, judetul Vaslui. 
Cine este "pentru"? 

- 14 voturi ,,pentru" 
- 1 abtinere ( consilier Baciu Petrone! - Marius). 

11.900 
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Expertizare alunecare teren mal stang Raul Barlad. 50.000 
Cine este "pentru"? 

- 15 voturi ,,pentru" 
Refacere ~arpanta ~i lnvelitoare la constructia existenta, Sp ital Ora~enesc 30.000 
Negre~ti. 

Cine este "pentru"? 
- 15 voturi ,,pentru" 

Construire baza sportiva TIP I, strada Decebal, nr. 6, ora~ul Negre~ti, 119.500 
Liceul Tehnologic "Nicolae Iorga" - corp B, judetul Vaslui. 

Cine este "pentru"? 
- 12 voturi ,,pentru" 
- 3 abtineri ( consilieri Baciu Petronel - Marius, Ionescu Cristian - Petri ca, 

Rusu Petru - Cristinel). 
Extindere conducte de distributie gaze naturale in ora~ul Negre~ti, 357.077 
judetul Vaslui, In lungime totala de L=1997 m. 

Cine este "pentru"? 
- 15 voturi ,,pentru" 

Elaborare PUG , UAT Negre~ti, judetul Vaslui. 11.900 
Cine este "pentru"? 

- 15 voturi ,,pentru" 
Locuinte pentru tineri destinate inchirierii, P+3E, etapa 1-32 u.i., 29.631 
strada Casa Apelor, nr. 1 A, ora~ul Negre~ti, judetul Vaslui. 

Cine este "pentru"? 
- 15 voturi ,,pentru" 

Lucrari de regularizare a cursurilor de apa ~i a viituri lor Raul Barlad, 11.900 
ora~ul Negre~ti. 

Cine este "pentru"? 
- 15 voturi ,,pentru" 

Sistem integrat de reabilitare a sistemelor de alimentare cu apa ~i canalizare, 100.000 
a statiilor de tratare a apelor potabile ~i statiilor de epurare a apelor uzate in 
localitatile cu o populatie de pana la 50.000 de locuitori (C.N.I.). 

Cine este "pentru"? 
- 15 voturi ,,pentru" 

Fazarea proiectului Reabilitarea sistemului de alimentare cu apa, a sistemului de 100.000 
canalizare ~i a statiilor de epurare In aglomerarile Vaslui, Barlad, Hu~i ~i 

Negrqti, judetul Vaslui. 
Cine este "pentru"? 

- 15 voturi ,,pentru". 
Total: 821.908 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 2" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare pentru modificarea §i completarea H.C.L. nr. 47/21 iunie 2019 privind 

darea in folosinta gratuita a punctelor de colectare a deseurilor, de pe raza orasului Negre~ti. catre 
operatorul S.C. DOMIGHIAN' S PARK S.R.L. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
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Comisia economica 
Comisia de urbanism 
Comisia juridica 
Comisia de 1nva¢mant 

Discutii: 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 
- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Pre~edintele de ~edinta - proiectul de hotarare a fost discutat pe larg in comisiile de 
specialitate. 

Nemaifiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de $edinta da citire proiectului de hotarare In 
forma prezentata de initiator ~i II supune spre aprobare. 

Cine este pentru? 
- 15 voturi ,,pentru" 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Nemaifiind luari la cuvant $i nici alte proiecte pe ordinea de zi, pre$edintele de $edinta 
multume~te domnilor consilieri pentru participare $i declara lnchise lucrarile $edintei. 

Drept pentru care, s-a lncheiat prezentul proces - verbal. 

Negre~ti, 10 februarie 2020 

FF/PG 

Secretar general, 
Faur Felicia 
~ 

/ 
/J 
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